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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

В продължение на Националната дискусия на ИСС с правителство, бизнес, синдикати, граждански организации,
контролни органи, партньори от страни членки и с участие на представители на БТПП, в Палатата се проведе
среща между Зорница Русинова – председател на ИСС и Цветан Симеонов – председател на БТПП. Бе обсъдена
дейността на ИСС, участието на представителите на БТПП в Съвета, текущи въпроси на икон... 

Верни на традицията от последните две години, и през юни, както винаги в последния четвъртък на месеца,
фондацията "Ямбол, вкус и традиции" организира поредното фермерско-занаятчийско изложение за местни
продукти. Пред жителите и гостите на Ямбол отново се представят качествени продукти от региона и красиви
ръкоделия от майстори на занаятите. Участие са заявили производители на сезонни плодове и ... 

Черно море може да бъде зона на ефективно партньорство както в икономиката, така и в сигурността. За това е
категоричен турският политолог професор Митат Челикпала. В интервю за Money.bg в кулоарите на "Форум а
свързаност Бургас 2025", заместник-ректорът на истанбулския университет "Кадир Хас" подчерта, че главен
приоритет за южната ни съседка в Черно море е добивът на природен газ, а след него ид... 

1 Перничанинът д-р Людмил Иванов е член на управлението на Холдинг БДЖ ЕАД Назначен с договор за
възлагане на управлението на "Холдинг БДЖ" ЕАД, на основание чл. 52, ал. 1 от Правилника за прилагане на
Закона за публичните предприятия. Людмил Иванов е доктор по инвестиционна политика в железопътния
транспорт, като защитава своята дисертация в Университета за национално и световно стопанство (УНСС... 

Заглавие: ИСС и БТПП договориха активности за общи събития касаещи ефекта на Еврозоната – опита на страни
членки
Дата: 25.06.2025 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Поредно изложение на фермери и занаятчии – четвъртък, 26 юни
Дата: 25.06.2025 13:21
Медия: Зона Ямбол

Заглавие: Приоритет № 1 на Турция в Черно море е добивът на природен газ
Дата: 25.06.2025 10:34
Медия: Грамофона

Заглавие: Перничанинът Людмил Иванов стана член на Съвета на директорите на "Холдинг БДЖ" ЕАД
Дата: 25.06.2025 08:04
Медия: Pernik News

Заглавие: Кметът на Община Самоков, заедно с кметове от Софийска област, подписа меморандум с
Българската търговско-промишлена палата

https://www.bcci.bg/news/21071
https://zonayambol.com/2025/06/%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%84%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B5%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%8F%D1%82%D1%87%D0%B8%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%BE-%D0%B8%D0%B7/
https://www.gramofona.com/business-jug/prioritet-1-na-turciya-v-cherno-more-e-dobivat-na-priroden-gaz
https://perniknews.com/politika/pernichaninat-lyudmil-ivanov-stana-chlen-na-saveta-na-direktorite-na-holding-bdzh-ead/
https://www.samokov.bg/w/%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%BE-%D1%81-%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8


Днес, в сградата на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) в София, кметът на Община Самоков инж.
Ангел Джоргов, заедно с кметове от общините в Софийска област, подписа Меморандум за сътрудничество за
създаване на общност в подкрепа на развитието на безпилотни летателни системи в региона. Меморандумът
предвижда учредяване на "София Дрон Алианс" – доброволно сдружение, което обединява усили... 

Договор по проект "Да запазим биоразнообразието и природата за нашето бъдеще" за устойчив туризъм и
опазване на природата по програмата Трансгранично сътрудничество България – Турция 2021-2027 подписа
кметът на Община Тунджа Станчо Ставрев. Проектът ще се реализира в партньорство между турската община
община Енез, Община "Тунджа" и Ямболската търговско-промишлена палата. Продължителността на прое... 

Кметът на Община Етрополе инж. Владимир Александров подписа меморандум за сътрудничество при
използването на безпилотните летателни апарати с Българска търговско-промишлена палата. Благодарение на
това сътрудничество ще могат да се обучават безплатно оператори на дронове, ще се създадат предпоставки и
оптимални условия за изследване, внедряване, производство, търговия и развитие на технологии в об... 

Община Самоков стана част от доброволното сдружение на общините в Софийско "София Дран Алианс". Това се
случи, след като градоначалникът Ангел Джоргов сложи подпис под меморандум с Българската търговско-
промишлена палата заедно със свои колеги от областта. Така Самоков е част от новосъздадена общност в
подкрепа на развитието на безпилотни летателни системи в региона."София Дрон Алианс" ще обединяв... 

Кметът на Община Етрополе инж. Владимир Александров подписа меморандум за сътрудничество при
използването на безпилотните летателни апарати с Българска търговско-промишлена палата. Благодарение на
това сътрудничество ще могат да се обучават безплатно оператори на дронове, ще се създадат предпоставки и
оптимални условия за изследване, внедряване, производство, търговия и развитие на технологии в об... 

/КРОСС/ Кметът на Община Етрополе инж. Владимир Александров подписа меморандум за сътрудничество при
използването на безпилотните летателни апарати с Българска търговско-промишлена палата. Благодарение на
това сътрудничество ще могат да се обучават безплатно оператори на дронове, ще се създадат предпоставки и
оптимални условия за изследване, внедряване, производство, търговия и развитие на техноло... 

Дата: 24.06.2025 23:55
Медия: община Самоков

Заглавие: Нов проект на Бакаджиците изгражда кътове за отдих и туризъм
Дата: 24.06.2025 23:55
Медия: Зона Ямбол

Заглавие: Община Етрополе подписа меморандум за сътрудничество с Българска търговско-промишлена
палата
Дата: 24.06.2025 17:10
Медия: Botevgrad.com

Заглавие: Кметът на Самоков Ангел Джоргов сложи подпис за учредяване на "София Дрон Алианс"
Дата: 24.06.2025 14:38
Медия: 4ВЛАСТ

Заглавие: Община Етрополе подписа меморандум за сътрудничество с Българска търговско-промишлена
палата
Дата: 24.06.2025 13:22
Медия: Балканец

Заглавие: Община Етрополе подписа меморандум за сътрудничество с Българска търговско-промишлена
палата
Дата: 24.06.2025 13:14
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Етрополе подписа меморандум за сътрудничество с Българската търговско-промишлена палата

https://zonayambol.com/2025/06/%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B6%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%B7%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0-%D0%BA%D1%8A/
https://botevgrad.com/news/93459/Obshtina-Etropole-podpisa-memorandum-za-satrudnichestvo-s-Balgarska-targovsko-promishlena-palata/
https://4vlast-bg.com/archives/818791
https://balkanec.bg/obshtina-etropole-podpisa-memorandum-za-satrudnichestvo-s-balgarska-targovsko-promishlena-palata-68769.html
https://www.cross.bg/letatelni-aparati-sutrydnichestvo-1773711.html
https://kmeta.bg/%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D1%82%D1%80%D1%83/


Кметът на Етрополе инж. Владимир Александров подписа меморандум за сътрудничество при използването на
безпилотните летателни апарати с Българска търговско-промишлена палата. Благодарение на това
сътрудничество ще могат да се обучават безплатно оператори на дронове, ще се създадат предпоставки и
оптимални условия за изследване, внедряване, производство, търговия и развитие на технологии в областта ... 

"Ел Би Булгарикум" представи дейността си в рамките на Нигерийско-български бизнес форум, който се състоя на
20 юни в София. Пред двустранната бизнес конференция, д-р Ирина Готова от Лабораторията по молекулярна
биология на Ел Би презентира компанията като стратегически значимо българско дружество. Форумът беше
организиран от водещата нигерийска компания за подготвяне на събития с фокус върху насъ... 

Кметът на Самоков инж. Ангел Джоргов заедно с кметове от общините в Софийска област подписа Меморандум за
сътрудничество за създаване на общност в подкрепа на развитието на безпилотни летателни системи в региона.
Меморандумът предвижда учредяване на "София Дрон Алианс" – доброволно сдружение, което обединява
усилията на местните власти, институции и организации с цел изграждане на благоприятна сре... 

По време на първото онлайн събитие на проект SoDi – "Подкрепа за прилагането на Европейската индустриална
сделка чрез засилен социален диалог в европейския металургичен сектор" представители на Българската
търговско-промишлена палата се срещнаха с партньори от 7 страни. Проект SoDi е нова инициатива, която
обединява синдикати, работодателски организации и изследователски институции от Полша, Бълга... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Димитър Хаджидимитров и Боряна Абаджиева анализираха последствията от войната в Близкия изток"След
съобщението, че се постигна споразумение за прекратяване на огъня - (бел. ред. - между Иран и Израел),
фючърсите на светлите горива рязко върнаха цените си и спаднаха с над 100 долара за дизеловото гориво за
няколко часа. Ще има съвсем леко увеличение, около 4-5 стотинки. Ще виждаме цени под 2,50 лв.... 

"След съобщението, че се постигна споразумение за прекратяване на огъня - (бел. ред. - между Иран и Израел),
фючърсите на светлите горива рязко върнаха цените си и спаднаха с над 100 долара за дизеловото гориво за
няколко часа. Ще има съвсем леко увеличение, около 4-5 стотинки. Ще виждаме цени под 2,50 лв., ако тази
ситуация се задържи. Не мисля, че ще имаме по-различни цени от това, което виждаме... 

Дата: 24.06.2025 13:03
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Ел Би Булгарикум с презентация на Нигерийско-български бизнес форум
Дата: 24.06.2025 13:21
Медия: Слава

Заглавие: Кметът на Самоков подписа меморандум с Българската търговско-промишлена палата
Дата: 25.06.2025 10:31
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Стратегическа инициатива за справедлив преход в рамките на Европейската индустриална сделка
Дата: 25.06.2025 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Експерти: Цените на горивата у нас ще останат стабилни
Дата: 24.06.2025 13:23
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Добра новина за цените на горивата, инфлацията е заради сезонни проблеми
Дата: 24.06.2025 11:13
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Пауъл: Лихвените понижения може да почакат, докато видим последиците от митата

https://www.slava.bg/news/153871.html
https://kmeta.bg/%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%B0-%D0%BC%D0%B5%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D1%83%D0%BC/
https://www.bcci.bg/news/21072
https://www.dnes.bg/a/1-bulgaria/683950-eksperti-tsenite-na-gorivata-u-nas-shte-ostanat-stabilni
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/386350-dobra-novina-za-tsenite-na-gorivata-inflatsiyata-e-zaradi-sezonni-problemi
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/415372-paual-lihvenite-ponizheniya-mozhe-da-pochakat-dokato-vidim-posleditsite-ot-mitata


Митата ще ускорят инфлацията, очаква председателят на ФедПо-високите мита може да започнат да ускоряват
инфлацията това лято, период, който ще бъде от ключово значение за Федералния резерв при преценката му за
възможни понижения на лихвите, заяви председателят на Фед Джером Пауъл пред членовете на Конгреса,
цитиран от Ройтерс. Притиснат от членове на Комисията по финансови услуги към Камарата на п... 

Показателят за очакванията на потребителите за следващите шест месеца се понижава с 4,6 пункта до 69
пунктаПотребителското доверие в САЩ неочаквано се понижава през юни поради опасения за перспективите
пред икономиката, пазара на труда и личните финанси, породени от търговската политика на президента Доналд
Тръмп, предава Bloomberg. Показателят за доверието на Conference Board (СВ) спада с 5,4 пун... 

Ето докъде сме с дигитализацията, какви са перспективите и рисковете, според ново проучване на ГБИТК и
Siemens БългарияПромяната, така или иначе ще дойде, въпросът е дали ще сме двигатели на промяната или ще
бъдем променени. На тази дилема акцентира главният управител на Германо-Българската индустриално-
търговска камара (ГБИТК) г-жа Соня Миклай, представяйки ново проучване за нивото на дигитализац... 

35% от компаниите у нас прогнозират подобрение в икономическото развитие на България – удвояване спрямо
предходната година (2024 г.: 17%).Това показват резултатите от годишното икономическо проучване на Германо-
Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК), представено вчера. Допитването, проведено сред
компаниите – членове на ГБИТК, които оперират в България, предоставя актуална картина на ик... 

Делът на германския бизнес у нас, който отново би предпочел България като инвестиционна дестинация, възлиза
на 95 на сто. Това сочат резултатите от Анкета за бизнес средата в България за 2025 г. на Германо-българската
индустриално-търговска камара (ГБИТК), която бе представена днес на пресконференция в офиса на
органзиацията в "Интерпред - Световен търговски център София". Анкетата, която е част о... 

Днес подписваме 7-то и 8-то споразумение от Швейцарско-българската програма за сътрудничество. Предстои
изпълнението на проекти, свързани с качеството на въздуха и управлението на миграцията. Тук не говорим само
за финансова помощ, която е важна, но и за обмен на добри практики с хора и институции, от които има какво да
научим, и за създаването на нови партньорства. Това заяви вицепремиерът и мини... 

Дата: 24.06.2025 23:01
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Доверието на потребителите в САЩ се понижава поради опасения за икономиката
Дата: 24.06.2025 18:07
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: По-смели инвестиции в иновации препоръчва германският бизнес на българския
Дата: 25.06.2025 13:44
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: ГБИТК: Компаниите в България гледат оптимистично към бъдещето
Дата: 25.06.2025 09:01
Медия: BGlobal

Заглавие: Отново би инвестирал у нас 95 на сто от германския бизнес в България, сочи анкета на ГБИТК
Дата: 24.06.2025 13:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: България и Швейцария работят съвместно за подобряване качеството на въздуха и интегрираното
управление на миграцията
Дата: 25.06.2025 14:45
Медия: Фокус

Заглавие: България и Япония надграждат доброто сътрудничество във всички сфери
Дата: 25.06.2025 12:43
Медия: Sofia24.bg

https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/415360-doverieto-na-potrebitelite-v-sasht-se-ponizhava-poradi-opaseniya-za-ikonomikata
https://business.dir.bg/ikonomika/po-smeli-investitsii-v-inovatsii-preporachva-germanskiyat-biznes-na-balgarskiya
https://bglobal.bg/113203-gbitk-kompaniite-v-bylgariq-gledat
https://www.bta.bg/bg/news/economy/916973-otnovo-bi-investiral-u-nas-95-na-sto-ot-germanskiya-biznes-v-balgariya-sochi-an
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Bulgariya-i-Shveicariya-rabotyat-suvmestno-za-podobryavane-kachestvoto-na-vuzduha-i-integriranoto-upravlenie-na-migraciyata-2606181
https://www.sofia24.bg/novini/Bylgaria/Bulgariya-i-Yaponiya-nadgrazhdat-dobroto-sutrudnichestvo-vuv-vsichki-sferi-2605866


На платформата на чудесните ни политически отношения сме длъжни да надграждаме доброто си сътрудничество
във всички сфери – технологии, образование, култура, икономика. Имаме чудесни примери в енергетиката,
автомобилната индустрия, информационните технологии, хранително-вкусовата промишленост, изкуствения
интелект. Това заяви вицепремиерът и министър на иновациите и растежа по време на откриването... 

Японският бизнес се завръща в България. Това обяви посланикът на Япония в София Хисаши Мичигами на
провеждащия се днес в "Гранд хотел София" бизнес форум Япония - България на тема "Инфраструктура,
енергетика и дигитализация", определяйки събитието като значимо. "Както знаете, "Тошиба" (Toshiba) и "Мейджи"
(Meiji) ще стъпят в България до месеци. Наред с тях редица други компании, в сътрудничество и... 

С представените 24 японски компании и представители на правителствени агенции, провеждащият се днес в
София бизнес форум Япония - България на тема "Инфраструктура, енергетика и дигитализация" се очертава да
послужи като основа за новите отношения между двете страни. Това каза Акиоши Като, заместник-министър на
икономиката, търговията и индустрията на Япония, в своето обращение към присъстващите на... 

Той беше изпратен до някои медииАнонимен запис с непотвърдена автентичност се появи в редакционните
мейли на някои медии. В него се говори за разпределяне на обществени поръчки срещу финансова помощ за
партия "Продължаваме промяната" (ПП). На него се чуват гласовете на двама мъже. Подателите твърдят, че това
са кметът на софийския район "Люлин" Георги Тодоров и заместник-кметът на София по европей... 

Той съобщи, че до края на годината ще има Общо събрание на ПП, дотогава лидер на партията остава Асен
Василев. Поемам лично политическата отговорност и си подавам оставката като съпредседател на
"Продължаваме промяната". Подавам си оставката и като депутат от "Продължаваме промяната". Това заяви
съпредседателят на "Продължаваме промяната" Кирил Петков на извънредна пресконференция, предаде
БГНЕС. ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

На първо място при сезонната заетосте проблемът е с недостига на работна сила. На второ място се поставя това,
че тези професии са непривлекателни за младите хора.Това каза в предаването "България, Европа и светът на
фокус" на Радио "Фокус" Мария Минчева, член на ИСС от група "Работодатели", заместник-председател на
Българска стопанска камара (БСК), член на Европейския икономически и социален коми... 

Заглавие: Японският бизнес се завръща в България, обяви посланик Хисаши Мичигами на японско-български
форум в София
Дата: 25.06.2025 11:20
Медия: Утро Русе

Заглавие: Бизнес форумът Япония - България е израз на новото начало в нашите отношения, каза заместник-
икономическият министър на Япония Акиоши Като
Дата: 25.06.2025 10:47
Медия: Утро Русе

Заглавие: Появи се запис как се разпределят поръчки в София
Дата: 25.06.2025 14:06
Медия: Дарик

Заглавие: Кирил Петков: Поемам отговорност и подавам оставка като съпредседател на ПП и като депутат
Дата: 25.06.2025 15:07
Медия: Варна утре

Заглавие: Мария Минчева: Младите хора не остават да работят в сектор "Туризъм"
Дата: 24.06.2025 21:08
Медия: Благоевград 24

https://utroruse.com/article/1128499/
https://utroruse.com/article/1128472/
https://darik.bg/poavi-se-zapis-kak-se-razpredelat-porachki-v-sofia
https://varnautre.bg/2025/06/25/644709-kiril_petkov_poemam_otgovornost_i_podavam_ostavka_kato_supredsedatel_na_pp_i_kato_deputat
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Mariya-Mincheva-Mladite-hora-ne-ostavat-da-rabotyat-vsektor-Turizum-2605250


Търсенето на оферти за работа в чужбина може да бъде предизвикателство особено когато става въпрос за
двойки и семейства. Освен професионалните изисквания, трябва да се вземат предвид и нуждите на всички
членове на семейството — от жилището до училището за децата. В тази статия ще ви дадем полезни съвети как да
подходите към търсенето на работа в чужбина като двойка или семейство, какви ресурси да... 

От новата академична 2025/2026 година Бургас се превръща в първия и единствен град в страната, където
студенти ще могат да се обучават по напълно нови бакалавърски програми с преподаване на японски и китайски
език. Специалностите са разработени от Факултета по класически и нови филологии на Софийския университет
"Св. Климент Охридски" и ще се предлагат само във филиала на университета в Бургас. Но... 

На 17 юни 2025 г. Siemens България и Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) представиха
резултатите от третото национално проучване за дигитализацията на българския бизнес. То показва, че
българските компании прилагат цифрови технологии, но с различна скорост и приоритети. 

Делът на германския бизнес у нас, който отново би предпочел България като инвестиционна дестинация, възлиза
на 95%. Това сочат резултатите от Анкета за бизнес средата в България за 2025 г. на Германо-българската
индустриално-търговска камара (ГБИТК). Анкетата, която е част от годишното световно проучване на
външнотърговските камари, е проведена в периода 4-28 март тази година сред 618-те членове н... 

Приключи второто издание на Бизнес Академията за стартиращи предприемачи BASE в Русе.В рамките на
събитието 13 участници и екипи представиха своите бизнес проекти пред жури и публика, демонстрирайки
впечатляващ напредък, убедителна комуникация и ясно изразена мотивация.Само за няколко месеца
стартиращите предприемачи успяха да преминат от идея до завършена концепция с потенциал за реализация.
Сред... 

Градоначалникът на София Васил Терзиев освободи от длъжност зам.-кмета Никола Барбутов. И назначи
вътрешен одит на всички обществени поръчки, които е бил възложил. По-рано през деня Барбутов сам пожела да
напусне поста. Припомняме, че преди дни се разрази скандал в Столичната община. Кметове и общински
съветници заявиха, че им е оказван натиск за обществени поръчки и заявиха, че напускат ПП. Те да... 

Заглавие: Как да намерим работа в чужбина за двойки и семейства
Дата: 24.06.2025 17:01
Медия: Автора

Заглавие: Първите в страната: Нови бакалавърски програми по японски и китайски език само в Бургас
Дата: 24.06.2025 14:21
Медия: Poligraff.NET

Заглавие: Инвестициите и кадрите остават основните предизвикателства пред дигиталната трансформация у
нас
Дата: 25.06.2025 10:41
Медия: Industry Info

Заглавие: 95% от германските фирми са готови отново да инвестират у нас
Дата: 25.06.2025 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Идеи за изкуство, туризъм и дизайн обраха наградите на Академията за предприемачи в Русе
Дата: 25.06.2025 14:01
Медия: Утро Русе

Заглавие: Терзиев освободи зам.-кмета на София!
Дата: 25.06.2025 15:07
Медия: Телеграф

Заглавие: Полша ще експериментира с по-кратка работна седмица
Дата: 25.06.2025 13:45

https://www.avtora.com/kak-da-namerim-rabota-v-chujbina-za-dvoiki-i-semeistva
https://poligraff.net/news/prvite-v-stranata-novi-bakalavrski-programi-po-yaponski-i-kitaiski-ezik-samo-v-burgas/93969
https://industryinfo.bg/article/35064-investiciite-i-kadrite-ostavat-osnovnite-predizvikatelstva-pred-digitalnata-transformaciia-u-nas
https://www.duma.bg/95-ot-germanskite-firmi-sa-gotovi-otnovo-da-investirat-u-nas-n306730
https://utroruse.com/article/1128371/
https://telegraph.bg/bulgaria/novini/terziev-osvobodi-zam.-kmeta-na-sofiia-nikola-barbutov-sam-poiskal-da-napusne-posta-461331
https://lupa.bg/news/polsha-shte-eksperimentira-s-po-kratka-rabotna-sedmica_358357news.html


Програма за намаляване на работното време ще бъде въведена в Полша без намаляване на заплатите и
съкращаване на служители. Условията на програмата ще бъдат обявени в следващите дни, а участниците в
пилотната й фаза ще бъдат определени през следващите месеци. За изпълнение на програмата за 2026 г. ще
бъдат отпуснати 2,3 милиона евро. Това обявиха от Министерството на семейството, труда и социалната... 

Работата при високи температури изисква мерки за опазване живота и здравето на работещите, напомнят от ИА
"Главна инспекция по труда". От там нампомнят, че в предстоящите летни месеци работодателите трябва да
предприемат мерки и в зависимост от това дали работата се изпълнява на открито или на закрито. Сред
организационните мерки, които имат по-добър ефект при работата на открито, са въвеждане н... 

Изискванията за микроклимата на работните места през топлия период на закрито са градусите да бъдат между
18 и 25Работата при високи температури изисква мерки от работодателите за опазване на живота и здравето на
работещите, припомня Главната инспекция по труда. При заетост на открито могат да се въведат повече почивки,
които да се прекарват в специално осигурени климатизирани помещения или да се ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Който в момента търси работа в Нидерландия, има големи шансове в професии като фризьор, зъботехник или
дори професионален военен. Това сочи списъкът с перспективни професии на нидерландската Изпълнителна
агенция за социално осигуряване на работниците, съобщава телевизия Ен О Ес. Агенцията представя ежегодно
професиите, в които има голямо търсене на кадри, а списъкът насочва в кои професии шансове... 

С настъпването на лятото Kaufland България предлага нова седмица, изпълнена с изкушаващи предложения за
дома, кухнята, градината и свободното време. От 23 до 29 юни клиентите могат да се възползват от отстъпки до
60% на стотици нехранителни продукти, които ще улеснят ежедневието и ще внесат удобство и комфорт в дома.
Всички те могат да бъдат разгледани тук. Сред най-изгодните предложения тази седм... 

От началото на пълномащабната война Русия е употребила срещу Украйна 28 743 ирански безпилотни летателни
апарати "Шахед", а само през юни руските сили са използвали 2736 дрона от този вид, заяви днес украинският
президент Володимир Зеленски в обръщение пред нидерландския парламент, което по-късно публикува и в
канала си в "Телеграм", предаде Укринформ. "От началото на пълномащабната война Русия е... 

Медия: Новините под лупа

Заглавие: Инспекцията по труда: Жегите налагат специални мерки за безопасност на работното място
Дата: 25.06.2025 13:39
Медия: БНТ Новини

Заглавие: ГИТ с препоръки каква да е температурата в офиса при жегите
Дата: 25.06.2025 15:01
Медия: iNews

Заглавие: Какви професии се търсят в Нидерландия?
Дата: 24.06.2025 12:03
Медия: Economynews

Заглавие: Големи отстъпки за дома, градината и активното ежедневие до 29 юни в Kaufland България
Дата: 25.06.2025 14:31
Медия: My PR

Заглавие: Зеленски пред нидерландския парламент: Изолирайте Русия и осигурете стабилна подкрепа за
отбраната на Украйна, за да сложим край на войната
Дата: 25.06.2025 11:11
Медия: Новини.бг

Заглавие: Дронове удариха завод за бойни дронове и космическо оборудване в Ростовска област
Дата: 25.06.2025 09:36

https://bntnews.bg/news/inspekciyata-po-truda-zhegite-nalagat-specialni-merki-za-bezopasnost-na-rabotnoto-myasto-1344505news.html
https://inews.bg/%D0%91%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/%D0%93%D0%98%D0%A2-%D1%81-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8A%D0%BA%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B5-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D1%80%D0%B0%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8-%D0%B6%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B5-_l.a_c.382_i.750762.html
http://www.economynews.bg/%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84%D0%B5%D1%81%D0%B8%D0%B8-%D1%81%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%B2-%D0%BD%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D1%8F-news117606.html
https://www.mypr.bg/news/others/Golemi-otstapki-za-doma-gradinata-i-aktivnoto-ezhednevie-do-29-yuni-v-Kaufland-Balgariya-45220/
https://novini.bg/article/2025062508114898291
https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Dronove-udariha-zavod-za-boini-dronove-i-kosmichesko-oborudvane-v-Rostovska-oblast-2605508


Украински безпилотни самолети са атакували Ростовска област през нощта. Това съобщи временният губернатор
на областта Юрий Слюсар, предава УНИАН."Безпилотни летателни апарати бяха свалени в Таганрогски, Азовски и
Родионово-Несвитайски район. За съжаление, имаше и последствия", отбелязва руският официален
представител.Въпреки че в доклада си Слюсар посочва, че е бил улучен само стадионът "Форте Аре... 

В продължение на два дни поред десетки украински дронове прелетяха над Казахстан с цел атакуване на цели в
Русия. По-рано останките им бяха открити в степта от местни жители. По-специално, британски дрон Banshee Jet
80, който е на въоръжение във въоръжените сили на Украйна, падна на територията на републиката.
Информацията беше озвучена от официалния представител на руското външно министерство Ма... 

Бившият посланик на България в Израел Румяна Бъчварова коментира обявеното мирно споразумение между
Израел и Иран, обявено от президента на САЩ Доналд Тръмп, което сложи край на 12-дневната война между
двете страни в Близкия изток. Бъчварова заяви пред Дарик радио, че хората в Израел вярват, че това е краят на
войната с Иран. "Има усещане на облекчение, че беше намерен изход и се върви към реално ... 

Условията за личен фалит са толкова строги, че на практика никой няма да може да ги изпълни Председателката
на "Изправи се.БГ" Мая Манолова обяви в социалните мрежи, че търси "черен лебед" – длъжник, който да отговаря
на всички "невъзможни условия" в новоприетия закон за личния фалит. В съобщение до медиите тя заяви
готовност да води безплатно дела на такива длъжници, ако изобщо се намерят такива ... 

През последните месеци Германия, Норвегия и Белгия разшириха обхвата на данъците при напускане на
страната или обмислят предложения за товаБогатите хора масово напускат Обединеното кралство и се насочват
към данъчни убежища като Монако, Швейцария и Дубай. Но много заможни европейци с подобни мечти за бягство
откриват, че не могат да напуснат толкова лесно. Страните с високи данъци на континента се... 

"Казваш му кой искаш да спечели, ако не става - действай феър"Запис с непотвърдена автентичност, в който се
говори за разпределяне на обществени поръчки срещу финансова помощ за "Продължаваме промяната" (ПП),
беше изпратен до много медии в сряда. На него се чуват гласовете на двама мъже. Подателите твърдят, че това са
кметът на софийския район "Люлин" Георги Тодоров и заместник-кметът на София по ... 

Медия: Фокус

Заглавие: Нож в гърба! Рояци украински дронове атакуваха Русия през Казахстан. Кой им даде коридор?
Дата: 25.06.2025 05:51
Медия: Класа

Заглавие: Румяна Бъчварова: Беше даден шанс на Иран да излезе с чест от ситуацията
Дата: 25.06.2025 12:44
Медия: Новини.бг

Заглавие: Законът за личния фалит е абсурден – търси се "черен лебед"
Дата: 25.06.2025 07:36
Медия: Dunavmost

Заглавие: Богатите европейци се сблъскват с високи данъци, ако искат да напуснат страната си
Дата: 25.06.2025 07:08
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Как се разпределят обществените поръчки в София? Изтече таен запис
Дата: 25.06.2025 14:07
Медия: BG voice

Заглавие: След акцията в Столична община: Зам.-кметът Барбутов е арестуван
Дата: 25.06.2025 13:15
Медия: Economic

http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/558195-%D0%BD%D0%BE%D0%B6-%D0%B2-%D0%B3%D1%8A%D1%80%D0%B1%D0%B0-%D1%80%D0%BE%D1%8F%D1%86%D0%B8-%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B4%D1%80%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B0%D1%82%D0%B0%D0%BA%D1%83%D0%B2%D0%B0%D1%85%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%85%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD-%D0%BA%D0%BE%D0%B9-%D0%B8%D0%BC-%D0%B4%D0%B0%D0%B4%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B4%D0%BE%D1%80
https://novini.bg/article/2025062509442937187
https://www.dunavmost.com/novini/zakonat-za-lichniya-falit-e-absurden-tarsi-se-cheren-lebed
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/146593-bogatite-evropeytsi-se-sblaskvat-s-visoki-danatsi-ako-iskat-da-napusnat-stranata-si
https://bgvoice.com/kak-se-razpredeliat-obshtestvenite-poruchki-v-sofiia-izteche-taen-zapis
https://www.economic.bg/bg/a/view/sled-akcijata-v-stolichna-obshtina-barbutov-e-arestuvan


Заместник-кметът Барбутов напусна поста си след разпит и обиски в кабинета муЗаместник-кметът на Столична
община по европейски политики, международна дейност и туризъм Никола Барбутов е подал оставка, съобщава
bTV, позовавайки се на свои източници. Решението идва ден след акция на Антикорупционната комисия, при която
бяха извършени обиски в неговия кабинет и той бе отведен за разпит. Задържани по ... 

Регистрациите на нови автомобили в ЕС бележат ръст от 1,6 % на годишна база през май. Това отчитат в
последния си доклад от Европейската асоциация на производителите на автомобили (ACEA). В същото време
обаче експертите отчитат спад с 0,6 на сто за първите пет месеца на настоящата година спрямо същия период, но
година по-рано. Месечните данни за май обаче изглеждат обнадеждаващи, а ръстът може да ... 

"Не знам дали записът е подправен или подготвен, но знам, че тези хора са пропуснали да ни кажат тази
информация и това е моя грешка. Проверихме поръчките - няма фирма на депутат или негово семейство, което да
е свързано с "Младост" или "Люлин". Видяхме, че последното е поръчка, свързана с Таки в "Люлин", но не е
свързано с нас по никакъв начин. Виждаме обаче, че кметовете са пробити. Нямам идея з... 

Заглавие: Хибридите са най-предпочитани в ЕС, у нас все още залагаме предимно на бензиновите модели
Дата: 25.06.2025 11:26
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: "Кметовете ни са пробити": Кирил Петков не знае защо съветниците на ПП в Добрич са влезли в ГЕРБ
Дата: 25.06.2025 14:58
Медия: Actualno.com

https://financialtribune.bg/bg/avtomobili/hibridite-sa-nay-predpochitani-v-es-u-nas-vse-oshte-zalagame-predimno-na-benzinovite-modeli/
https://www.actualno.com/politics/kmetovete-ni-sa-probiti-kiril-petkov-ne-znae-zashto-syvetnicite-na-pp-v-dobrich-sa-vlezli-v-gerb-news_2463887.html
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